

Title (en)

Device for transferring single sheets to the offset cylinder of a rotary sheet-fed printing press.

Title (de)

Vorrichtung zur Übergabe einzelner Bögen an den Druckzylinder einer Bogenrotationsdruckmaschine.

Title (fr)

Dispositif pour le transfert des feuilles seules au cylindre presseur d'une presse rotative à feuilles.

Publication

EP 0467832 A2 19920122 (DE)

Application

EP 91810527 A 19910705

Priority

CH 241190 A 19900720

Abstract (en)

[origin: US5125336A] The device has a transfer cylinder (2) with a drum (4) which is adjustable in the circumferential direction relative to its shaft (3) and which carries sheet grippers (8) with a front stop (8a) for the sheets (B). The diameter of the transfer drum (2) is equal to 1/N of the diameter of the plate cylinder which carries N printing plates. The shaft (3) of the transfer cylinder (2) rotates at a constant speed and executes N revolutions when the plate cylinder is executing one revolution. By means of a controllable setting device, the drum (4) is so displaced relative to the shaft (3) during each revolution that the front stop (8a), when its transfer position in which a sheet is transferred to the impression cylinder (D) is passed, assumes a position by which the exact register of this sheet in relation to the position of the printing plate printing it on the plate cylinder is set. This guarantees that the width of the front margin between the sheet front edge and print start is of the same size on all the printed sheets, without the need to adjust the printing plates exactly on the plate cylinder in a time-consuming way.

Abstract (de)

Die Vorrichtung hat einen Uebergabezylinder (2) mit einer relativ zu seiner Welle (3) in Umfangsrichtung verstellbare Trommel (4), welche Bogengreifer (8) mit einem Vorderanschlag (8a) für die Bögen (B) trägt. Der Durchmesser der Uebergabetrommel (2) ist gleich 1/N des Durchmessers des Plattenzyinders, welcher N Druckplatten trägt. Die Welle (3) des Uebergabezylinders (2) rotiert mit konstanter Geschwindigkeit und führt N Umdrehungen aus, wenn der Plattenzyinder eine Umdrehung macht. Mit Hilfe einer steuerbaren Stelleinrichtung wird die Trommel (4) relativ zur Welle (3) bei jeder Umdrehung so verschoben, dass der Vorderanschlag (8a) beim Passieren seiner Uebergabestellung, in der ein Bogen an dem Druckzylinder (D) übergeben wird, eine Position einnimmt, durch die das exakte Register dieses Bogens bezüglich der Position der ihn bedruckenden Druckplatte auf dem Plattenzyinder eingestellt wird. Dadurch wird gewährleistet, dass auf allen bedruckten Bögen die Breite des Vorderrandes zwischen Bogenvorderkante und Druckanfang gleich gross ist, ohne dass es erforderlich wäre, in zeitraubender Weise die Druckplatten ganz exakt auf dem Plattenzyinder zu justieren. <IMAGE>

IPC 1-7

B41F 21/10; B65H 9/00

IPC 8 full level

B41F 21/00 (2006.01); **B41F 21/10** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)

B41F 11/00 (2013.01 - KR); **B41F 21/10** (2013.01 - EP KR US)

Cited by

EP2749416A3; EP0668161B1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0467832 A2 19920122; EP 0467832 A3 19930728; EP 0467832 B1 19960828; AT E141890 T1 19960915; AU 637750 B2 19930603; AU 7946191 A 19920123; CA 2047473 A1 19920121; CA 2047473 C 20001114; CN 1028979 C 19950621; CN 1060063 A 19920408; DE 59108115 D1 19961002; JP 2951440 B2 19990920; JP H04226759 A 19920817; KR 0163789 B1 19990330; KR 920002335 A 19920228; RU 1838154 C 19930830; UA 19835 A 19971225; US 5125336 A 19920630

DOCDB simple family (application)

EP 91810527 A 19910705; AT 91810527 T 19910705; AU 7946191 A 19910701; CA 2047473 A 19910719; CN 91104895 A 19910719; DE 59108115 T 19910705; JP 17794091 A 19910718; KR 910012532 A 19910720; SU 5001163 A 19910719; UA 5001163 A 19910719; US 71982191 A 19910624